
Referat Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Gassehaven 12/9 2023 
Mødet holdes kl. 19 hos Sven (GH 100) – vi mødes foran GH 100 kl. 19 
Inviterede: Sven Nodland Madsen GH 100, Kim Bentzen GH 114, Henning Saabøll GH 115, Franciska Unger 
GH 55, Anders Westenholz GH 104, Amalie Lyngbo GH 18 og  
Afbud: Tobias og Ulla Wessel GH 23 
 
Før mødet starter, går vi sammen en runde i bebyggelsen og tilser de grønne områder, samt 
beslutter hvilke opgaver, der skal udføres på arbejdsdagen. 
 
 

1. Valg af referent Amalie Lyngbo Quist  
 
2. Godkendelse af referat af bestyrelsesmødet 15. august 
 
3. Opdatering fra udvalgene: 
 

Grønt udvalg 
• Anders er fortsat i dialog med Søren Sømod om at give tilbud på nogle af de store 

opgaver, som skal præsenteres på Generalforsamlingen  
• Den nuværende gartner opsiges inden 30/9 

 
Aktivitetsudvalget 

• Loppemarked planlagt til 29. okt.- Der er en særskilt arrangørgruppe på det  
• Arbejdsdag 17. sept: Opgaveliste som følger:  

• - Fjerne vedbend på træer (6 pers) 
• - Fælde skævt træ (2 pers) 
• - Lister i bordtennisskuret (2)  
• - Flytte gule trekanter (2)  
• - Fjerne pileurt (2) 
• - Klippe ildtorn (2)  

 
Teknisk udvalg 

• Asfaltarbejdet er gået i stå og Henning finder et nyt firma, der kan løfte opgaven 
 
Lokalplanudvalget 

• Der udsendes et venligt brev til de husstande, der har markante, synlige afvigelser 
til lokalplanen. Udvalget følger op med en dialog om, hvorvidt det kan udbedres.  

 
4. Administration og kommunikation 
 

• Kommunikation 
• Indhold til næste nyhedsbrev. 
• - Udbedring af asfalten 
• Nye beboere. 

• Henvendelser fra beboere: Henvendelse om støjgener er behandlet. 
 

5. Evt. 


